
 

Kort- og skovudvalget 

ÅRSBERETNING 2023 

 

Udvalget har i 2023 bestået af disse personer med nævnte ansvarsområder: 

 Otto (Kortprint) 

 Kirsten (Kortsalg) 

 Jan (IT og korttegning) 

 Helmut (Skovkontakt) 

 Walther (formand og korttegner) 

Udvalget har holdt et enkelt ordinært møde. Desuden en række møder mellem enkeltpersoner i udvalget.  

Otto står fortsat for print af kort til lørdagens træningsløb. 

Kortene ligger i dropboks og Jan og Walther er fælles om at holde orden der. Kirsten har kortsalget som dog 

er meget begrænset. Jeg oplever at især Aalborg OK benytter vores kort til deres træninger. Jan holder sig 

løbende opdateret omkring IT. Helmut er utrættelig med skovkontakten  

Selv arbejder jeg især med korttegning og opdatering af klubbens kort. Der er ikke megen andet 

administration i selve udvalget som er ret selvkørende.  

Sekshøje:  

Revision af området ud til motorvejen (mod syd) og sydlig del (syd for asfaltvejen) udført i sommeren 2023 

Teglgården:  

Broen over banen er fjernet og terrænet er ikke længere velegnet til løb. Området vest for banen kobles 

sammen med Nørreskovs kortet igen og passer herefter fint til start/mål fra Frueskoen. 

Vælderskoven: 

Sydlig og vestlig del revideret i 2023 

Rebild By:  

Specialkort anvendes kun ved specielle lejligheder 

Mosskov kortet: 

Området øst for banen med Jyske skovhave mm. Er revideret i 2023 

Dropboks fungerer fint, der er løbende blevet ryddet op om end noget stadig mangler. 



OCAD licenser: Klubben har de sidste tre år haft en team-licens med 2 brugere (vi har dog kun udnyttet den 

ene). Desuden har Walther haft en single-user licens. Fremadrettet er besluttet at vi køber en tre-årig 

Team-licens med 3 brugere hvoraf Walther bruger den ene permanent.  

 

Walther Rahbek  

Formand for Kort- og skov udvalget  


